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OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

  

Številka: 032-0005/2016 

 

Datum: 6. 10. 2016 

 

Z A P I S N I K 

 

15. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

27. 9. 2016, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske mestne palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 31. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran je 

sejo vodil župan Občine Piran Peter Bossman.    

 

NA SEJI SO BILE NAVZOČE NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. FAGANELJ FLORIS MATEJ 

2. FAKIN DENIS    

3. FIKFAK SERGEJ    

4. FONDA BRUNO    

5. GROZIČ LUČANO      

6. JAKIN ROBERT       

7. JERETIČ MARJAN 

8. KORENIKA ANDREJ 

9. KRAŠEVEC FRANC 

10. LEGEN DALIBOR  

11. MAKORIČ ŠPELIČ JERICA   

12. MASLO BEZER MILICA  

13. PREMRU LOVŠIN STANISLAVA    

14. RADIČ JELENA 

15. RADOJKOVIČ ALEN    

16. REBERNIK SNJEŽANA  

17. ROJEC MANUELA 

18. ROMANELLO NELI 

19. SFILIGOJ POLH ROSSANA  

20. SORGO DANIJELA 

21. STEGOVEC MILOŠ  

22. ŠTULAR VOJKA 

 

Odsotnost na seji so opravičili Meira HOT, Slavko IVANČIČ ter Mojca ŠVONJA. 

  

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI: 

 

 Ljubo BERTOK, Vodja Urada za gospodarstvo in turizem, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, višja svetovalka za urejanje prostora in urbanizem, 

 Karmen PINES, Vodja Samostojne investicijske službe,  

 Lada TANCER, Vodja Urada za družbene dejavnosti, 

 Vilij BRŽAN, Direktor koprske gasilske brigade,   

 Edi PEKICA, Medobčinski inšpektorat in redarstvo,  
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 Marjetka ČESNIK, predsednica Nadzornega odbora, 

 Majda Golja, direktorica Centra za socialno delo Piran, 

 Helena Hostnikar, vodja javne službe Pomoči družini na domu, 

 Ingrid Ličen, vodja programa Kažun Piran. 

 

SREDSTVA  JAVNEGA OBVEŠČANJA  

 

 Lea ŠIROK, Radio Koper, 

 Mitja VOLŠČANŠEK, STA. 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 26. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je župan 

ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 21 svetnikov, ter da je Občinski svet sklepčen in 

lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan Občine Piran je umaknil B alinejo pri 7. točki dnevnega reda. Ostale točke so se ustrezno 

preštevilčile.  

 

Župan Občine Piran je predlagal razširitev dnevnega reda z naslednjo točko:  

 Predlog sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki javnega 

zavoda Vrtec Morje Piran. 

Točka se obravnava kot 11. točka dnevnega reda.  

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  potrdili razširitev dnevnega reda.  

 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA 

 

1. Potrditev zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 12.07.2016, 

2. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta  za nakup kombiniranega 

gasilskega  vozila za gašenje požarov in tehnične intervencije za potrebe Javnega zavoda 

Gasilska brigada Koper, 

3. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Piran za prvo polletje 2016, 

I. Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o turistični taksi v Občini Piran 

(skrajšani postopek), 

II. Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.: 

4. Predlog  Odloka o spremembi Odloka  o preoblikovanju »Komunalno stanovanjskega podjetja 

OKOLJE Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi »Javnega podjetja 

OKOLJE Piran d.o.o.« (skrajšani postopek), 

5. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta JP OKOLJE Piran d.o.o., 

6. Predlog Sklepa o pristopu Občine Piran v Združenje za jadransko dediščino HERA, 

7. Premoženjskopravne zadeve: 

A. Predlog dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Piran za leto 2016, 

B. Posamičen program menjave stvarnega premoženja:  Koršič Vanja in Rajka, Portorož/Občina 

Piran, 

C. Posamičen program menjave stvarnega premoženja: Gobec Rozana/Občina Piran, 

D. Predlog za vzpostavitev statusa grajenega javnega dobra občinskega pomena, 
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8. Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Mestna knjižnica Piran (uradno prečiščeno 

besedilo),  

9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Pomorski 

muzej Sergej Mašera Piran (skrajšani postopek), 

10. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki izvajalcu 

javne službe pomoči na domu Centru za socialno delo Piran,  

11. Predlog sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki javnega 

zavoda Vrtec Morje Piran, 

12. Predstavitev delovanja in programov Centra za socialno delo Piran, 

13. Predlog za podelitev priznanja Občine Piran »Zlati grb Občine Piran« za leto 2016 – sklep 

komisije, 

14. Kadrovske zadeve,  

15. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Potrditev zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 12. 7. 2016 

 

V razpravi sta sodelovali občinski svetnici Rossana SFILIGOJ POLH ter Daniela SORGO.  

 

Svetniki so z 20 glasovi  ZA  potrdili zapisnik 14. redne seje Občinskega sveta z dne 12. 7. 2016, 

skupaj s pripombama.  

 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta  za nakup kombiniranega 

gasilskega  vozila za gašenje požarov in tehnične intervencije za potrebe Javnega zavoda 

Gasilska brigada Koper 

 

Vilij BRŽAN, Direktor gasilske brigade Koper je podal obrazložitev. 

 

Alen RADOJKOVIČ, predsednik Odbora za finance in proračun je podal pozitivno mnenje odbora.  

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta »Nabava 

kombiniranega gasilskega vozila za gašenje požarov in tehnične intervencije« za potrebe Javnega 

zavoda Gasilska brigada Koper, ki ga je izdelal Elmarkt d.o.o., Sončna pot 42, Portorož, junij 2016. 

 

2. 

Za realizacijo investicije iz točke 1. tega sklepa zagotovi Občina Piran v Načrtu razvojnih programov 

od leta 2017 naprej finančna sredstva in ustrezno evidentiranje projekta. 

Vrednost investicije znaša v celoti 420.000,00 EUR (z vključenim davkom na dodatno vrednost).  

investicija bo izvedena v letu 2017. 

Občina Piran bo svoje finančne obveznosti zagotavljala v proračunskem obdobju 2017-2024 in sicer: 
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Preostala sredstva bodo v obdobju 2017-2024 zagotovili Občina Izola, Mestna Občina Koper in 

Občina Ankaran. 

 

3. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Piran za prvo polletje 2016 

 

Breda KLOBAS, vodja Urada za finance je podala obrazložitev.  

Alen RADOJKOVIČ, predsednik Odbora za finance in proračun je podal pozitivno mnenje odbora.  

 

Marjetka ČESNIK, predsednica Nadzornega odbora je podala Sklep o seznanitvi s poročilom.  

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika Robert JAKIN in Stanislava PREMRU LOVŠIN.  

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme poročilo o izvrševanju proračuna Občine Piran za prvo polletje 

2016. 

 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o turistični taksi v Občini Piran 

(skrajšani postopek) 

 

Skrajšani postopek 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

 

Proračunsko leto Po tekočih cenah  

2017 6.801,70 EUR 

2018 13.003,39 EUR 

2019 13.003,39 EUR 

2020 13.003,39 EUR 

2021 13.003,39 EUR 

2022 13.003,39 EUR 

2023 13.003,39 EUR 

2024 6.501,70 EUR 

SKUPAJ      91.323,74 EUR 
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SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi odloka o turistični taksi v 

Občini Piran po skrajšanem postopku. 

 

Prva obravnava  

 

Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev.  

 

Floris Matej FAGANELJ, predsednik Odbora za turizem in druge gospodarske dejavnosti je podal 

pozitivno stališče odbora.  

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik Robert JAKIN.  

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi odloka o turistični taksi v 

Občini Piran v prvi obravnavi. 

  

Druga obravnava  

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi in dopolnitvi odloka o turistični taksi v 

Občini Piran. 

 

 
K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.: 

I. Predlog  Odloka o spremembi Odloka  o preoblikovanju »Komunalno 

stanovanjskega podjetja OKOLJE Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« 

in ustanovitvi »Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o.« (skrajšani postopek), 

II. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta JP OKOLJE Piran d.o.o. 

 

 

Kristina IVANČIČ, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve je podala obrazložitev k točki I in II.  

 

Denis FAKIN, član Statutarno – pravne komisije je podal pozitivno mnenje odbora k obema točkama.  

 

I. Predlog  Odloka o spremembi Odloka  o preoblikovanju »Komunalno stanovanjskega podjetja 

OKOLJE Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi »Javnega podjetja 

OKOLJE Piran d.o.o.« (skrajšani postopek) 
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Skrajšani postopek 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi odloka o preoblikovanju »Komunalno 

stanovanjskega podjetja OKOLJE Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi 

»Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o.« po skrajšanem postopku. 

 

Prva obravnava  

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Robert JAKIN, Alen RADOJKOVIČ, Stanislava PREMRU 

LOVŠIN, Andrej KORENIKA, Lučano GROZIČ ter Milica MASLO BEZER.  

 

Svetniki so z 21 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi odloka o preoblikovanju »Komunalno 

stanovanjskega podjetja OKOLJE Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi 

»Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o.« v prvi obravnavi. 

 

Druga obravnava  

 

Svetniki so z 21 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o spremembi odloka o preoblikovanju »Komunalno 

stanovanjskega podjetja OKOLJE Piran« v »Javno podjetje OKOLJE Piran d.o.o.« in ustanovitvi 

»Javnega podjetja OKOLJE Piran d.o.o.«. 

 

 

II. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta JP OKOLJE Piran d.o.o. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran  sprejme sklep o spremembi Statuta JP OKOLJE Piran d.o.o., ki so zajete 

v prilogi tega sklepa in istočasno tudi Statut družbe v prečiščenem besedilu. 

 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Sklepa o pristopu Občine Piran v Združenje za jadransko dediščino HERA 
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Ljubo BERTOK, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev.  

 

Denis FAKIN, namestnik predsednice Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno mnenje odbora.  

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika Franc KRAŠEVEC in Andrej KORENIKA.  

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

O PRISTOPU OBČINE PIRAN V ZDRUŽENJE ZA JADRANSKO DEDIŠČINO HERA 

 

1. 

S ciljem razvoja skupne čezmejne platforme na jadranskem področju za razvoj trajnostnega turizma s 

pomočjo izvajanja novih modelov upravljanja trajnostnega turizma kot gonilne sile razvoja na tem 

področju, kot tudi zmanjšanja sezonske odvisnosti turizma skozi promocijo naravnih in kulturnih 

potencialov, Občinski svet Občine Piran potrjuje pristop Občine Piran k Združenju za jadransko 

dediščino HERA. 

 

2. 

Občinski svet pooblašča župana Občine Piran za izvedbo vseh potrebnih aktivnosti za ustanovitev in 

vzpostavitev delovanja Združenja za jadransko dediščino HERA. 

 

3. 

Ta sklep vstopi v veljavo takoj. 

 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Premoženjskopravne zadeve: 

A. Predlog dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Piran za leto 

2016, 

B. Posamičen program menjave stvarnega premoženja:  Koršič Vanja in Rajka, 

Portorož/Občina Piran, 

C. Posamičen program menjave stvarnega premoženja: Gobec Rozana/Občina Piran, 

D. Predlog za vzpostavitev statusa grajenega javnega dobra občinskega pomena. 

 

A. Predlog dopolnitve načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Piran za leto 2016, 

 

Kristina IVANČIČ, vodja Urada za premožensjkopravne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Miloš STEGOVEC, Denis FAKIN, Franc KRAŠEVEC, 

Robert JAKIN, Stanislava PREMRU LOVŠIN, Vojka ŠTULAR ter Alen RADOJKOVIČ.  

 

 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA sprejeli naslednji  
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SKLEP 

 

1. 

Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Piran za leto 2016, se dopolni tako, da se: 

 

a) Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja v last Občine Piran za leto 2016 se dopolni z 

naslednjimi zap. št.: 

 

 

Zap. 

št. 

Katastrska 

občine in šifra 

k.o. 

Št. 

parcele 

Vrsta nepremičnine  Predvidena 

sredstva 

182. PORTOROŽ-

2631 

4908/2 Poslovni prostor – 

posamezni del št. 5 v stavbi 

št. 3626, ID znak: 2631-

3626-5, v Športni dvorani 

Lucija, na naslovu 

Liminjanska cesta 78, 

Portorož, v izmeri 28,00 m2  

33.000,00 

183. PORTOROŽ – 

2631 

5533/4 Poslovni prostor – ID znak: 

2631-3875-86, v stavbi TPC 

Lucija na naslovu Obala 

114, Portorož 

731.187,20 

 

2. 

 

Ta sklep velja takoj. 

 

B. Posamičen program menjave stvarnega premoženja:  Koršič Vanja in Rajka, Portorož/Občina 

Piran 

 

Kristina IVANČIČ, vodja Urada za premožensjkopravne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik Robert FAKIN. 

 

Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP 

 

1. 

Potrdi se posamični program menjave stvarnega premoženja po metodi neposredne menjalne pogodbe 

v izogib uvedbi razlastitvenega postopka, na podlagi katerega se z Vanjo KORŠIČEM in Rajko 

KORŠIČ, Ulica Božidarja Jakca št. 2, Portorož,  sklene menjalna pogodba, s katero:  

 Občina Piran kupi v izogib uvedbi razlastitvenega postopka parc. št. 2995/128 k.o. 2632-

Sečovlje, 54 m
2
 zemljišča, za ceno 2.978,64 €; 

 Občina Piran proda parc. št. 2995/126 k.o. 2632-Sečovlje, 54 m
2
 zemljišča, s služnostjo 

dostopa v breme parc. št. 2995/63, 2995/104 in 2995/108 k.o. 2632-Sečovlje, za ceno 2.978,64 

€ (davek ni vključen).  
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2. 

Župana Občine Piran se pooblasti za sklenitev menjalne pogodbe. 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj.  

 

        

C. Posamičen program menjave stvarnega premoženja: Gobec Rozana/Občina Piran 

 

Kristina IVANČIČ, vodja Urada za premožensjkopravne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 
SKLEP 

 

1. 

Potrdi se posamični program menjave stvarnega premoženja po metodi neposredne menjalne pogodbe 

v izogib uvedbi razlastitvenega postopka, na podlagi katerega se z Rozano GOBEC, Sečovlje Sečovlje 

80a, 6333 Sečovlje, sklene menjalna pogodba, s katero:  

 Občina Piran kupi v izogib uvedbi razlastitvenega postopka parc. št. 2990/18 k.o. 2632-

Sečovlje, izmere 26 m2 ter parc. št. 2990/16 k.o. 2631-Sečovlje, izmere 7 m2, za kupnino  

1.798,22 €; 

 Občina Piran Rozani Gobec, Sečovlje 80a, Sečovlje, proda parc. št. 2992/33 k.o. 2632-

Sečovlje, 16 m2 zemljišča, za ceno 882,56 € (davek ni vključen).  

 

Kupnini se v delu pobotata, razliko pa je Občina Piran dolžna plačati Gobec Rozani 30. dan šteto od 

dneva overitve podpisa ge. Gobec na menjalni pogodbi.  

 

2. 

Župana Občine Piran se pooblasti za sklenitev menjalne pogodbe. 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj.  

 
D. Predlog za vzpostavitev statusa grajenega javnega dobra občinskega 
 

Kristina IVANČIČ, vodja Urada za premožensjkopravne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Stanislava PREMRU LOVŠIN, predsednica Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podala 

pozitivno mnenje odbora. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Franc KRAŠEVEC, Stanislava PREMRU LOVŠIN ter 

Robert JAKIN.  

 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA sprejeli naslednji  
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SKLEP 

 

1. 

Na nepremičninah s parcelno številko 6458/2, 6459/2, 6460/2, 207/10, 7302/5, 7478/4, 7479/4, 

1366/9, 6461/2, 3177/1, 3171/2, 5427/3, 4594/1, 4594/3, 5528/17, 5528/14, 4579/21, 4579/22, 

4579/29, 4579/24, 4576/8, 4573/4, 4574/2, 4570/4, 484/6, 484/4, 7699/34 in nepremičnina s parc. št. 

4572/2 vse k.o. 2631 Portorož, na nepremičninah s parcelno številko 1046/1 in 1621/4 obe k.o. 2632 

Sečovlje in na nepremičnini s parcelno številko 1593/4 k.o. 2630 Piran se vzpostavi režim grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena.  

 

2. 

Po uveljavitvi tega sklepa Občinska uprava Občine Piran izda odločbo o pridobitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah iz 1. točke tega sklepa. Po pravnomočnosti 

odločbe o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra se izpelje zaznamba o  javnem dobrem na 

navedenih parcelah v zemljiški knjigi. 

 

3. 

Sklep se objavi v Uradnem listu RS in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

 
K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Mestna knjižnica Piran (uradno 

prečiščeno besedilo) 

 

Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti je podala obrazložitev.  

 

Denis FAKIN, član Statutarno pravne komisije je podal pozitivno stališče komisije.  

 

Milica MASLO BEZER, namestnica predsednika Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje 

odbora.  

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA sprejeli naslednji  

 

SKLEP  

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Mestna knjižnica 

Piran – uradno prečiščeno besedilo. 

 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Pomorski muzej Sergej Mašera Piran (skrajšani postopek) 
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Skrajšani postopek 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

 

SKLEP  

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Pomorski muzej Sergej Mašera Piran po skrajšanem postopku. 

 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Prva obravnava  

 

Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti je podala obrazložitev.  

 

Milica MASLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno mnenje 

odbora.  

 

Denis FAKIN, član Statutarno-pravne komisije je podal pozitivno mnenje odbora. 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

SKLEP  

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Pomorski muzej Sergej Mašera Piran v prvi obravnavi. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Druga obravnava 

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

SKLEP  

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Pomorski muzej Sergej Mašera Piran. 

 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 
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K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predlog Sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki izvajalcu 

javne službe pomoči na domu Centru za socialno delo Piran 

 

Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti je podala obrazložitev. 

 

Milica MASLO BEZER, podpredsednica Odbora za kulturo je podala pozitivno mnenje odbora.  

  

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Rossana SFILIGOJ POLH, Vojka ŠTULAR, Milica 

MASLO BEZER, Robert JAKIN ter Stanislava PREMRU LOVŠIN.  

 

Svetniki so z 22 glasovi  ZA  sprejeli naslednji  

 

S K L E P 

 

1. 

Občinski svet občine Piran izdaja Centru za socialno delo Piran, izvajalcu javne službe pomoči na 

domu, soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 2015 v višini 10.990,00 EUR v 

skladu z vlogo št. 452-1/2015 z dne 16.08.2016 ter sklepom sveta zavoda št. 013-1/2010 z dne 

07.09.2016. Presežek prihodkov nad odhodki se nameni za nakup avtomobila za potrebe izvajanja 

storitve pomoči na domu Dacia Ambience 1,6 EU6 MY16, ponudnika Trgo ABC d.o.o Koper, v višini 

10.990,00 EUR. 

 

2. 

Preostali presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2015 v višini 1.209,25 EUR ostane nerazporejen. 

 

3. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Župan je odredil 20 minutni odmor.  

 

 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog sklepa o izdaji soglasja k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki javnega 

zavoda Vrtec Morje Piran 

 

Lada TANCER, vodja Urada za družbene dejavnosti je podala obrazložitev. 

 

Milica MASLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno stališče 

odbora.  

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika Robert JAKIN in Stanislava PREMRU LOVŠIN.  

 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA  sprejeli naslednji  
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S K L E P 

 

1. 

Občinski svet občine Piran izdaja javnemu zavodu Vrtec Morje Lucija soglasje k razporeditvi presežka 

prihodkov nad odhodki iz let 2014 in 2015 v višini 9.539,42 EUR v skladu z vlogo št. 602-5/2015 z 

dne 26.09.2016 ter sklepom sveta zavoda z dne 22.9.2016. Presežek  prihodkov nad odhodki se 

nameni za nakup dveh kuhinjskih kotlov ter pripadajoče stroške demontaže, odvoza in montaže le-teh, 

ponudnika WARKOM d.o.o..  

 

2. 

Preostali presežek prihodkov nad odhodki iz let 2014 in 2015 v višini 3.732,74 ostane nerazporejen. 

 

 

3. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predstavitev delovanja in programov Centra za socialno delo Piran 

 

Majda Golja, direktorica Centra za socialno delo Piran je podala obrazložitev. Pri predstavitvi sta 

sodelovali Helena HOSTNIKAR, vodja javne službe pomoči družini na domu in Ingrid LIČEN, vodja 

programa Kažun Piran.  

 

Milica MASLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno mnenje 

odbora.  

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Milica MASLO BEZER, Vojka ŠTULAR, Bruno FONDA, 

Denis FAKIN, Stanislava PREMRU LOVŠIN ter Lučano GROZIČ.  
 

Svetniki so z 22  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil z informacijo o delovanju in izvajanju programov Centra za 

socialno delo Piran.  

 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predlog za podelitev priznanja Občine Piran »Zlati grb Občine Piran« za leto 2016 – sklep 

komisije  

 

Neli ROMANELLO, članica Komisije za podeljevanje priznanja »Zlati grb Občine Piran« je 

predstavila predlog komisije.  

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Vojka ŠTULAR, Neli ROMANELLO, Stanislava 

PREMRU LOVŠIN ter Lučano GROZIČ.  
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Svetniki so z 20  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

S K L E P 

 

1. 

Priznanje Občine Piran ZLATI GRB OBČINE PIRAN prejme: 

 

RIHARD KNEZ 

 

človek širokega srca, poguma in modrosti, delaven in ustvarjalen, ki ga odlikuje ljubezen do 

sočloveka, do slovenskega naroda in do rojstnega Strunjana. Svoja občutenja preliva na platno in v 

verze in iz darov narave s svoje domačije ustvarja kulinarične specialitete. Je dejaven na 

družbenopolitičnem in kulturnem področju ter svoje znanje in izkušnje prenaša na mlade rodove. Tako 

si vse življenje prizadeva za razvoj in ohranjanje naše bogate naravne in kulturne dediščine, s čimer 

prispeva k prepoznavnosti Strunjana in občine Piran tako doma kot v tujini. 

 

2. 

Priznanje Občine Piran se izroči na svečan način ob letošnjem občinskem prazniku. 

 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Kadrovske zadeve 

 

Andrej KORENIKA, namestnik predsednice Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

je podal obrazložitev.  

V razpravi so sodelovali občinski svetniki Robert JAKIN, Andrej KORENIKA in Rossana SFILIGOJ 

POLH. 

Svetniki so z 21  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

S K L E P 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran imenuje v svet javnega zavoda Krajinski park Strunjan dva predstavnika 

Občine Piran: 

 

- Mio Marasović iz Portoroža, Kosmačeva 13 in 

- Marino Knez iz Portoroža, Strunjan 87. 

 

2. 

Mandat sveta zavoda traja štiri leta in prične teči z dnem konstituiranja sveta zavoda. 

 

3. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Vprašanja, pobude in predlogi 
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1. Franc KRAŠEVEC, občinski svetnik je podal naslednji pobudi: 

o Spoštovani, 

V zadnjem letu smo priča raznim terorističnim dejanjem po Evropi. 

Ugotavljamo, da absolutne varnosti ni več nikjer. 

Tudi na slovenski obali smo pred kratkim doživeli strelski pohod skrajneža v bolnici Izola. 

Občinski svetniki smo javne osebnosti in kot taki smo pod drobnogledom ljudi katerim smo 

simpatični ali pa tudi ne. 

Na seje Občinskega sveta lahko sedaj pride kdorkoli. 

Podpiram prisotnost javnosti na sejah Občinskega sveta, vendar pod določenimi pogoji;. 

Predlagam; 

- Vsak obiskovalec sej Občinskega sveta bi se moral legitimirati v holu Občinske stavbe 

pri varnostniku, ki bi vodil ustrezno evidenco. 

- Obiskovalec bi od varnostnika prejel vizitko za obiskovalce. 

- Samo z vizitko za obiskovalce bi  se v času sej Občinskega sveta lahko vstopalo v 

sejno dvorano in na balkon za obiskovalce. 

o Spoštovani, 

V Občini Piran imamo več športnih društev, ki delujejo s ciljem športnega vzgajanja otrok in 

mladine.   

Nekatera društva so uspešna tudi na državnem nivoju, posamezniki pa tudi na svetovnem nivoju. 

Financiranje društev v Občini Piran je urejeno s strani Občine ter zasebnih sponzorjev. 

V zadnjih letih se zaradi krize sredstva, ki jih namenjajo zasebna podjetja društvom v obliki 

sponzorstva zmanjšujejo ali pa jih skorajda ni več. 

Ustanavljanje novih društev v isti športni panogi v Občini Piran še dodatno zmanjšuje možnost za 

nemoteno financiranje že delujočih in uveljavljenih športnih društev. 

Nova društva se ustanavljajo tudi zaradi osebnih nesoglasij znotraj že obstoječih društev. Število 

društev v Občini se tako povečuje, posledično se povečuje tudi število društev, ki prosijo Občino 

za finančna sredstva. 

Takšne razmere slabijo stanje v  zgodovinsko uveljavljenih in delujočih društvih.    

Zaradi vsega naštetega predlagam spremembo pravilnika o financiranju športnih društev z 

naslednjimi spremembami in upoštevanju dodatnih kriterijev. 

*  določiti nosilce športnih panog znotraj Občine 

*  upoštevati zgodovinsko delovanje kluba v Občini Piran 

*  upoštevati nivo na katerem tekmuje klub 

*  upoštevati zgodovinske tekmovalne dosežke kluba 

*  upoštevati št. članov kluba 

Ob upoštevanju predlaganih dodatnih kriterijev bi dosegli, da se bodo sredstva, ki so v Občini 

Piran namenjena za delovanje društev razdelila na nosilce športnih panog v Občini. 

 

2. Andrej KORENIKA, občinski svetnik je podal naslednja vprašanja, pobude in predloge: 

o Spoštovani. 

V imenu lokalnega odbora stranke SMC Piran se obračamo na župana g. Petra Bossmana, da nam 

posreduje uradno stališče, ki ga zastopa občina Piran v povezavi z izgradnjo hitre ceste na relaciji 

Jagodje – Lucija. 

Predstavniki LO SMC Piran smo se že večkrat sestali na Ministrstvu za infrastrukturo in z 

ministrom dr. Petrom Gašperšičem govorili o slednji temi. Iz pogovorov nismo mogli razbrati 

jasnega stališča občine Piran.  

Bojimo se, da boste podlegli pritiskom in interesom mestne občine Koper oziroma bolje rečeno 

zaradi neodločnosti in pasivnosti ter večje iznajdljivosti koprskega župana bili izigrani, kar 

posledično pomeni, da bomo izigrani vsi občani. 

Sami odločno zahtevamo, da se mora najprej urediti tranzitna trasa v smeri Koper – Dragonja oz. 

alternativna trasa s predorom Baredi. Šele, ko bo zagotovljen tranzit v tej smeri lahko začnemo 

govoriti o investiciji v traso Jagodje – Lucija. 
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Vsekakor smo mnenja, da je potrebno organizirati javno obravnavo, na kateri naj se soočijo 

zagovorniki in nasprotniki trase. V skladu s tem dajemo pobudo, da se slednja točka zaradi 

svojega izrednega pomena obravnava na naslednji seji občinskega sveta. Potrebno je čim prej 

odpreti razpravo in sprejeti sklep, s katerim bo občinski svet podal jasni signal glede tega kakšno 

je naše stališče na to temo, hkrati pa se bo zaščitil tudi interes naših občanov. 

o Spoštovani. 

Spoštovani, občani so se obrnili na svetniško skupino SMC in nas opozorili, da se jim je že 

večkrat zgodilo, da s strani občinske uprave na podane vloge niso prejeli odgovora v zakonsko 

določenem terminu. Gre za primere soglasij ali projektnih pogojev za gradnjo (poseg v varovalni 

pas občinske ceste ...), kjer je pristojni organ na občini Urad za gospodarstvo in turizem. Prosil bi, 

da se preveri, koliko je dejansko takšnih primerov, in sicer na vseh uradih, kjer vloge niso bile 

rešene v zakonsko predvidenem času. Na podlagi ugotovitev bi prosil, da se pripravi poročilo s 

pojasnilom, če se ugotovi, da trditve občanov res držijo.  

Sedaj sem vam prebral vprašanje, ki sem ga v tem občinskem svetu prebral na 10. redni seji 22. 

decembra 2015, torej skoraj eno leto nazaj. 

Takrat sem dobil nazaj zelo splošen odgovor, v smislu saj mi se trudimo, občani ne dajo popolnih 

vlog, postopki lahko trajajo dlje, ker mora sodelovati več uradov itd. Tukaj naj občino spomnim, 

da zakon (natančneje Zakon o splošnem upravnem postopku - ZUP) jasno določa v kolikem času 

mora organ podati odgovor, ko je vloga popolna (30 ali 60 dni, odvisno od zahtevnosti postopka) 

ter v kolikem času mora uradnik stranko pozvati za dopolnitev vloge, ko ta ni popolna (v roku 5 

delovnih dni od prejete vloge-67. Člen ZUP). V kolikor organ ne posluje skladno z določbami 

zakona, je zadeva zrela za upravno inšpekcijo. 

Po skoraj letu dni ponovno postavljam isto vprašanje s poudarkom, da se preveri, koliko je 

dejansko primerov, in sicer na vseh uradih, kjer vloge niso bile rešene v zakonsko predvidenem 

času. Na podlagi ugotovitev naj se  pripravi poročilo (lani je bilo to gladko preslišano) s 

pojasnilom. 

Vprašanje ponovno zastavljam, ker ne morem razumeti, kako lahko nek urad štiri mesece ne 

odgovori na podano vlogo  (govorim o konkretnem in preverjenem primeru). Kdaj se bomo 

zavedali, da konec koncev tudi svetniki, predvsem pa zaposleni na občini, svoje delo opravljajo za 

občane in so njihov servis. Ne pa da morajo občani prositi, da dobijo odgovore na svoje vloge. 

Prosil bi, da nas o ugotovitvah seznanite na naslednji seji občinskega sveta. Kot rečeno zahtevamo 

analizo in statistiko o številu postopkov na uradih ter v kolikem času so zadeve rešene.  

Hvala. 

Lep pozdrav. 

o Spoštovani. 

V imenu lokalnega odbora stranke SMC Piran se obračamo na župana g. Petra Bossmana, da nam 

posreduje novosti oziroma nas svetnike seznani z dogajanjem glede problematike podjetja OTS. 

Na eni izmed prvih sej tega občinskega sveta smo sprejeli sklep, v katerem smo zapisali, da se bo 

podjetje OTS v šestih mesecih zaprlo. Imenovali smo prokurista g. Denisa Fakina, ki je v tem času 

poskrbel, da podjetje nemoteno deluje in je brezžični internet v občini Piran nemoteno dostopen 

tako domačinom kot tudi turistom. To se za turistično občino kot je Piran tudi spodobi, zato vse 

pohvale mojemu kolegu. 

Po drugi strani pa se sprašujem, kaj se je zgodilo z našim sklepom? Zakaj se nihče ne vpraša zakaj 

se podjetje ni zaprlo? Na tem mestu mi lahko kdo odgovori, da zakaj ne vprašam svojega kolega 

Fakina. Ja, prav imate.... To sem tudi storil in dobil odgovor, da zaprtje podjetja ni možno, ker se 

frekvence ne morejo prenesti na drugo podjetje, bodisi občino ali JP Okolje Piran, kot je bilo 

najprej predvideno. Slednje je ugotovil g. Denis Fakin, ko je postal prokurist podjetja. Se pa 

sprašujem, kako tega niso vedeli predlagatelji sklepa (predvidevam pravna služba in direktorica 

občinske uprave), ko so nam dali slednje v sprejetje. 

Tudi to razumem, da se lahko nekdo zmoti, ampak bi bilo prav, da se nas o tem na občinskem 

svetu seznani, glede na to, da smo svetniki sprejeli sklep, ne pa da se sprenevedate in zadevo 

peljete še vedno naprej kar tako po domače. 
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Presenečeni smo bili tudi, ko smo pogledali v AJPES in zasledili, da je kot direktor podjetja OTS 

še vedno naveden g. Mitja Cestnik.  

Sprašujemo vas ali  to podjetje sploh izpolnjuje zakonska merila oziroma ali lahko enkrat v 

prihodnosti ponovno pričakujemo kakšno tožbo s strani takratnega, po evidenci AJPESA tudi 

zdajšnjega direktorja? 

Prosil bi, da nas o ugotovitvah seznanite na naslednji seji občinskega sveta. 

Hvala. 

Lep pozdrav. 

o Spoštovani. 

V imenu lokalnega odbora stranke SMC Piran se obračamo na župana g. Petra Bossmana, da nam 

posreduje novosti oziroma nas svetnike seznani z dogajanjem glede problematike razpadajočega 

objekta v neposredni bližini osnovne šole in vrtca v Sv. Petru. 

Morda se še spomnite, da smo v svetniški skupini SMC ta problem izpostavili že pri sprejemanju 

proračuna za leto 2016. Takrat smo vložili amandma, s katerim smo želeli, da se iz proračuna 

zagotovi sredstva, za zaščito okolice, kjer obstaja največja nevarnost za poškodbe otrok in ostalih 

ter da se pripravi projekt oziroma rešitve za sanacijo nastale situacije. 

Prav tako smo opozorili, da ni poskrbljeno za varno postajališče avtobusa, kjer bi lahko otroci 

varno prišli do šole. Sedaj jih avtobus odloži praktično na cesto in se lahko zahvalimo samo sreči, 

da še ni prišlo do kakšne nesreče. 

Župan se takrat na naša opozorila ni odzval oziroma je nasprotoval omenjenemu amandmaju. 

Sedaj nas starši učencev ponovno pozivajo, da naj nujno nekaj ukrepamo. Obstaja vedno večja 

nevarnost poškodb, naj opozorim, da gre za odpadanje ometa in strehe, kjer je prisoten azbest, ki 

je smrtno nevaren. Prav tako smo ponovno opozorjeni glede postajališča, ki je prav tako zelo 

nevarno. Trenutno postavljena ograja je z vseh vidikov nesprejemljiva rešitev,  saj je le 

kratkoročna rešitev.  

Mislimo, da se moramo vsi zavedati nevarnosti in bi bilo neodgovorno, da se iz proračunskih 

sredstev ne zagotovi sanacija objekta in izgradnja varnega postajališča. Zmeraj poudarjamo, da je 

varnost otrok na prvem mestu, tako da mislim, da je sedaj prava priložnost, da pokažemo, da ne 

gre le za prazne obljube ampak zadeve realiziramo v konkretnem primeru. 

Verjamem župan, da boste tokrat prisluhnil in se odločili zadevo izpeljati v dobro otrok. 

Hvala. 

Lep pozdrav. 

 

3. Denis FAKIN, občinski svetnik je podal naslednja vprašanja, pobude in predloge: 

o Občinska cesta med Sečo ter gostiščem Ribič je dotrajana ter potrebna popravila .Ta cesta je zelo 

priljubljena med kolesarji ,tekači ter sprehajalci. Večina uporabnikov te ceste se pa pritožuje nad 

nekontroliranim divjanjem avtomobilov.  

Predlagam ,da Občina preuči možnost postavitve merilca hitrosti ,grbin ali karkoli kar bo 

pripomoglo k povečanju varnosti uporabnikov te ceste . 

Istočasno prosim Občino, da v kratkem uredi oz. dobetonira bankine cestišča saj so postale zelo 

nevarne za uporabnika bodisi pešce, kolesarje ali tekače. 

S spoštovanjem. 

o Spor z Marino Portorož ni končan oz. se še zaostruje. Po mojih informacijah je v postopku kar 

nekaj oz. štirje pravni spori.  Pohvalno je ,da ste vsaj delno upoštevali naša opozorila in predlagali 

Marini Portorož  mediacijo za razrešitev nastale situacije. Res pa je da nas bo ta mediacija stala 

kar nekaj denarja. Glede na to ,da vse kaže na to ,da se stvari želijo  speljati oz. odmakniti od oči 

Občinskih svetnikov oz. javnosti,   

Predlagam ,da Občina ustanovi komisijo oz. skupino za pogajanje z Marino Portorož. Komisija oz. 

skupina naj bo enakovredno sestavljena iz strani Občine oz. stroke ter svetnikov. Taka komisija bo 

nedvomno hitreje, ceneje ter bolj transparentno prišla do želenega cilja. 

S spoštovanjem . 
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o Na Rozmanovi ulici v Piranu se je pred kratkim uredilo otroško igrišče. Sosedje oz. okoliški 

stanovalci se pritožujejo nad neredom kateri vlada na igrišču po otvoritvi.  

Na igrišču se v večernih urah zbirajo tudi brezdomci in odvisniki kateri  kalijo red in mir. Sosedje 

so večkrat pozvali obiskovalce igrišča naj upoštevajo pravila obnašanja ampak ,žal so bili sami 

obrekovani ter so jim na okna metali jajca ter so jim grozili.    

Predlagam ,da Občina preuči možnost bolj strogega nadzora iz strani Občinskih redarjev oz. 

policije v večernih oz. nočnih urah oz. preuči možnost postavitve nadzornih kamer za večjo 

varnost okoliških stanovalcev.   

S spoštovanjem  

 

4. Bruno FONDA, občinski svetnik je podal naslednjo pobudo: 

o Egregi consiglieri vorrei, anche se a conclusione di questo nostro consiglio, salutare il ritorno nelle 

nostre fila della professoressa Vojka Štular,che certamente non è rimasta per tanto tempo assente 

causa un semplice raffreddore, bensì per qualcosa di molto più grave.Vorrei ringraziarLa per il  

suo ritorno tra noi,peri l suo grande  coraggio dimostrato nel lungo priodo della sua assenza e 

farLe i miei auguri.Vojka sentivamo la tua mancanza. 

Egregio Signor Sindaco, consiglieri tutti, quest' anno si celebrano i 150 anni della Croce Rossa 

slovena.Una tappa importante per un ente umanitario come questo,che in tutti questi anni ha 

offerto aiuto e sostegno atutti noi ed a tutti coloro che hanno avuto bisogno.Un ente insostituibile 

che fonda la sua realtà sul volontariato e sulle persone di buon cuore.Ma spesso tutto ciò con l' 

andazzo dei tempi non basta.Per questo motivo avremo bisogno assoluto,per la notevole mole di 

lavoro,di una persona in paga, atta a svolgere le mansioni di coordinamento e di amministrazione 

dell' ente. Sono stato incaricato inoltre,in qualità di vicepresidente della croce rossa piranese,, di 

nominare, di dedicare, di designare una via,una strada,un viale,una piazza del nostro comune-in 

base a quanto verrà deciso, a nome della nostra croce rossa,L' idea è caduta sulla strada del canale 

di San Bortolo,che potrebbe assumere il nome di Viale della  Croce rossa.A Voi l' ardua sentenza. 

Come ulteriore interrogazione, all' ultima riunione del nostro consiglio comunale ho posto l' 

annoso problema degli spazi, della mancanza di spazi alla Scuola italiana di Lucia(L' asilo). La 

risposta alla mia interpellanza,personalmente non l' ho ricevuta, anche perchè per motivi di salute 

ero assente.Data  l' importanza e l' estrema necessità  del problema chiedo una risposta 

immediata,ma una risposta positiva,in quanto che non risolvendo il problema, si viene a 

penalizzare e quindi a diminuire l' aumento numerico, tanto auspicato negli anni passati,dei nostri 

alunni.Quest' anno inoltre la scuola già risente fortemente la mancanza di questi spazi, sempre in 

attesa dell' ipotetica futura costruzione di su detta scuola, che certamente non sarà a breve termine. 

In merito alle nostre scuole vorrei chiedere infine in che fase ci troviamo attualmente nell' 

ampliamento dell' atrio della scuola italiana di Sicciole,per la quale erano stati garantiti 25000 

euro.Ormai l' anno sta per concludersi e non vorrei che questi fondi andassero persi. 

 

5. Miloš STEGOVEC, občinski svetnik je podal naslednjo pobudo: 

o Kot občinski svetnik  vlagam pobudo za izboljšanje cestne signalizacije v križišču pri Tuš-u, kjer 

je označenost prednostne ceste zelo slabo vidna, vozniki, ki prihajajo iz smeri Lucija – KZ Agraria 

in naprej proti Tuš-u, Lidl-u, večinoma poteka prednostne ceste ne zaznajo, domačini se 

prometnim nesrečam izognejo samo na račun lastne previdnosti in pazljivosti, ter pridobljenim 

izkušnjam z vožnjo skozi to križišče.  

Promet se je sedaj z novo Eurospin trgovino še povečal, kar bo prometno varnost samo še dodatno 

ogrozilo.  

Pozivam pristojne službe, da prometno signalizacijo uredijo, prepoznavnost poteka prednostne 

ceste, ter tako prispevajo k izboljšanju prometne varnosti vseh udeležencev.  

 

6. Robert JAKIN, občinski svetnik je podal naslednjo pobudo: 

o Spoštovani. 

Želeli bi sledeče informacije o investiciji »Park Sonce« v Luciji 
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Prosim , da nam pripravite informacije o omenjeni investiciji in sicer 

- Fotokopije  razpisne dokumentacije (z vsemi prilogami) 

- Informacijo kdaj in kje je bil objavljen javni razpis za investicijo 

- Kopija vseh ponudb, ki so prispele za omenjeno investicijo 

- Kopijo zapisnika o izboru izvajalca 

 

 

Seja je bila zaključena ob 20.05 uri. 

 

Zapisnik pisala 

Bojana Dujmovič 

 

 

 

 

 

Višja svetovalka za 

urejanje prostora in 

urbanizem 

mag. Patricija Višnjevec 

 

 

 

Župan Občine Piran  

Peter Bossman

    


